

四级考试完形填空题解题三种策略 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/163/2021_2022__E5_9B_9B_E7_BA_A7_E8_80_83_E8_c83_163793.htm 1. 要认真阅读原文

。2. 注意句与句，段与段之间的内在联系，以免前后“撞车”。3. 短语词组搭配。例如：When television first began to expand, very few of the people who had become famous as radio commentators were able to be effective on TV. Some of the difficulties they experienced when they were trying to __1__ themselves to the new medium were technical. When working on radio, for example, they had become __2__ to seeing on the behalf of the listener. This __3__ of seeing for others means that the commentator has to be very good at talking, ... 1. A. turn B. adapt C. alter D. modify 2. A. experienced B. determined C. established D. accustomed 3. A. efficiency B. technology C. art D. performance

在第1题中，adapt动词常与“to”搭配，表示“适应”，因此，技巧之一要注意动词或词组的搭配。第2题中，也是习惯搭配be /become accustomed to sth./doing sth.表示“习惯于……”，其中“to”为介词，注意上下文联系，“to seeing”正好符合要求。第3题中关键是抓住空白处后的介词“of”，of前后是同格关系，即“seeing for others”（替听众看）和空白处所要填入的名词表示同一意思。100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com